

Appendix 6

附件 6

Special Hotel and Flight Booking Offer

酒店住宿及機票推廣優惠

A. Special Offer on Hotel & Flight Bookings from Trip.com

Promotion Period: 1 Sept 2025 to 31 August 2026

Trip.com provides exclusive offers to facilitate pre-registered buyers and exhibitors for their flight bookings and hotel bookings in Hong Kong!

• **Flight:**

1. **Trip.com Existing users:**

- HK\$100 off upon spending HK\$4,000 or above
- HK\$200 off upon spending HK\$8,000 or above

2. **Trip.com New users:**

- HK\$100 off upon spending HK\$3,000 or above

• **Hotel:**

1. **Trip.com Existing users:**

- 6% instant discount

2. **Trip.com New users:**

- 8% instant discount

Book online via Trip.com's designated campaign page

([https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-](https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936)

[HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936](https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936)) and enter below designated promo code to enjoy special offers on hotel and flight booking.

- I. Trip.com new users are entitled to 8% off by entering the designated promo code "HKTDCHNU"; Trip.com existing users are 6% off by entering the designated promo code "HKTDCHEU"; Discounts are applicable to room rates only, not applicable to tax and surcharges.
- II. Trip.com new users are entitled to HK\$100 off upon spending HK\$3,000 or above on the order of flights entering the designated promo code "HKTDCFNU"; Trip.com existing users are entitled to HK\$100 off upon spending HK\$4,000, HK\$200 off upon spending HK\$8,000 on the order of flights entering the designated promo code "HKTDCFEU". Discounts are applicable to adult flight ticket values only and is not applicable to taxes and other surcharges.

**Domestic flights in Mainland China excluded. All offers are subject to relevant terms and conditions.

Trip.com

A. Trip.com 酒店住宿及機票推廣優惠

推廣日: 2025 年 9 月 1 日至 2026 年 8 月 31 日

Trip.com 提供獨家優惠，以便利已登記的買家及參展代表預訂來港機票及酒店！

• **機票優惠**

1. Trip.com 現有用戶:

- 預訂機票滿 HK\$4,000 或以上 即減 HK\$100
- 預訂機票滿 HK\$8,000 或以上 即減 HK\$200

2. Trip.com 新用戶:

- 預訂機票滿 HK\$3,000 或以上 即減 HK\$100

• **酒店優惠**

1. Trip.com 現有用戶:

- 立減 6%

2. Trip.com 新用戶:

- 立減 8%

已登記的香港貿易發展局展會買家及參展代表可在 Trip.com **推廣專頁**

([https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-](https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936)

[HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936](https://hk.trip.com/sale/w/5707/hktdc.html?locale=zh-HK&curr=hkd&allianceid=3982753&sid=24006936))輸入指定優惠代碼以優惠價格預訂來港機票及酒店。

- I. Trip.com 新用戶預訂酒店時輸入指定優惠碼「HKTDCCHNU」，該張訂單即享 8%折扣；Trip.com 現有用戶於酒店預訂頁面預訂酒店時輸入指定優惠碼「HKTDCHEU」，該張訂單即享 6%折扣；酒店優惠只適用於房價，不適用於稅項及其他附加費。
- II. Trip.com 新用戶預訂機票時輸入指定優惠碼「HKTDCFNU」，該張訂單滿 HK\$3,000 或以上即減 HK\$100；Trip.com 現有用戶於機票預訂頁面預訂機票時輸入指定優惠碼「HKTDCFEU」，該張訂單滿 HK\$4,000 或以上即減 HK\$100，滿 HK\$8,000 或以上減 HK\$200。機票優惠只適用於機票票價，不適用於稅項及其他附加費。

*機票優惠不包括中國內地國內航線。優惠須受有關條款及細則約束。

Trip.com

B. Special Airfares

Exclusive Airfare for exhibitors of HKTDC Hong Kong International Optical Fair 2025 are available! Please refer to below details for reservations and information. All offers are subject to relevant terms and conditions. Please refer to [details](#) for more information.

1. Cathay Pacific Airways (Official Carrier)

- Up to 10% discount (include codeshare services)
- [Book here](#) or contact [Cathay Pacific's Global Contact Centres](#) and quote the MICE Event code
- Discount code: **MICE07N**

2. Greater Bay Airlines

- Up to 20% discount
- [Book here](#) and quote the Discount Code
- Discount code: **HKTDCHB**

3. Hong Kong Airlines

- Up to 15% discount
- [Book here](#) and quote the Discount Code
- Discount code: **TD257EJ**

4. United Airlines

- Up to 8% discount
- [Book here](#) and quote the Discount Code
- Discount code: **ZQA5990009**



B. 機票優惠

香港貿發局香港國際眼鏡展 2025 為參展商提供尊享機票優惠，預定及詳情如下，優惠須受有關條款及細則約束。請參閱[詳細資料](#)以獲取更多資訊。



1. 國泰航空 (大會指定航空公司)

- 高達 10%折扣 (包括聯號航班)
- [在此預訂](#)並引用展覽會優惠碼或聯繫當地[客戶聯絡中心](#)
- 折扣碼: **MICE07N**



2. 大灣區航空

- 高達 20%折扣
- [在此預訂](#)並引用展覽會優惠碼
- 折扣碼: **HKTDCHB**



3. 香港航空

- 高達 15%折扣
- [在此預訂](#)並引用展覽會優惠碼
- 折扣碼: **TD257EJ**



4. 聯合航空

- 高達 8%折扣
- [在此預訂](#)並引用展覽會優惠碼
- 折扣碼: **ZQA5990009**